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groźny 
Adjektiv | groźny - Singular, Nominativ 

drohend;   bedrohlich;   gefahrlich 

Miał   miejsce   groźny   wypadek. 

Nominativ groźny groźni/groźne 

Genitiv groźnego groźnych 

Dativ groźnemu groźnym 

Akkusativ groźnego/groźny groźnych/groźne 

Instrumental groźnym groźnymi 

Lokativ groźnym groźnych 

Vokativ groźny groźni/groźne 

l.poj. l.mn. 

Nominativ groźna groźne 

Genitiv groźnej groźnych 

Dativ groźnej groźnym 

Akkusativ groźną groźne 

Instrumental groźną groźnymi 

Lokativ groźnej groźnych 

Vokativ groźna groźne 

l.poj. l.mn. 

Nominativ groźne groźne 

Genitiv groźnego groźnych 

Dativ groźnemu groźnym 

Akkusativ groźne groźne 

Instrumental groźnym groźnymi 

Lokativ groźnym groźnych 

Vokativ groźne groźne 

l.poj. l.mn. 


